
 

Dz-07.0021.1.7.2016  

Protokół nr 39/2016 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 11 kwietnia 2016 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, przewodniczący Szczęsny Filipiak otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 29 marca 2016 r. 

2. Rozpatrzenie korespondencji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zwołanej na dzień 20 

kwietnia 2016 r. 

5. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zwołaną na dzień 20 kwietnia 2016 r. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 38. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 29 marca 2016 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z pismem Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w sprawie 

realizacji zadania „zakup i montaż ławek i gazonów na terenie zarządzanym przez ZIKiT” – 

ustalono, że w tej sprawie zostanie przygotowany projekt uchwały, 

Ad. 3. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 34/2016). Uchwała została podjęta jednomyślnie – 

4 głosami za. 

Ad. 4. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał,  zgłoszonymi  do porządku obrad sesji zwołanej na 

dzień 22 marca 2016 r., po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy przystanku tramwajowego Salwator 

zlokalizowanego przy delikatesach „Alma”, przygotowany przez Komisję Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 175) przedstawił Marek Golonka. W dyskusji 

głos zabrali Szczęsny Filipiak i Magdalena Mardyła. Przewodniczący Szczęsny Filipiak 

zaproponował, aby Zarząd nie wydawał opinii do w/w projektu uchwały. Propozycja 

przewodniczącego została zaakceptowana w drodze aklamacji. 



Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016, przygotowany przez Komisję Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 176) przedstawił Szczęsny Filipiak. Wobec 

braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię do 

projektu. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań 

za rok 2015, przygotowany przez Komisję Rewizyjną (druk nr 177) przedstawił Szczęsny 

Filipiak. Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował, aby Zarząd nie wydawał opinii do 

w/w projektu uchwały. Propozycja przewodniczącego została zaakceptowana przez aklamację.  

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej 

prawa trwałego zarządu w odniesieniu do działki nr 423/3 obr. 14 Krowodrza przy al. Focha 

w Krakowie (pismo znak: GS-02.6844-2.18.2015.AK z 29.03.2016), przygotowany przez 

Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 178) przedstawił Szczęsny 

Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 

4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Mlaskotów w Krakowie (pismo AU-02-7.6730.2.58.2014.KCZ z 22.03.2016), 

przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 179) 

przedstawił Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod 

głosowanie pozytywną opinię do projektu. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu 

jednomyślnie – 4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Mirowskiej 157A w Krakowie (ML-02.7123.152.2016.JK 

z dnia 23.03.2016), przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa 

(druk nr 180), przedstawił Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrała Magdalena Mardyła. 

Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu, jednomyślnie – 4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, przygotowany przez Komisję 

Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa (druk nr 181), przedstawił Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VII zwierzyniec, przygotowany przez Komisję 

Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa (druk nr 182), przedstawił Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 4 głosami za. 

Ad. 5. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd trzech 

projektów uchwał, które zostaną zgłoszone do porządku obrad sesji, zwołanej na 20 kwietnia 

2016 r. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji, projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za, 

(druk nr 183). 



Projekt uchwały w sprawie zastąpienia słupkami blokującymi części barierek usytuowanych 

wzdłuż posesji nr 23 przy al. Modrzewiowej w Krakowie zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrała Marzena Garzeł. projekt został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami 

za (druk nr 184). 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, projekt został 

poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 185).  

Ad. 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że z uwagi na inne wydarzenia zaplanowane 

na czerwiec br. tegoroczne Święto Dzielnicy mogłoby się odbyć we wrześniu i zobowiązał się 

porozmawiać z dyrektorem Komitetu Kopca Kościuszki o ewentualnej rezerwacji na dzień 

19.09.2016. 

Marzena Garzeł poinformowała, że na spotkaniu Zespołu Bezpieczny Kraków był 

przedstawiciel Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Krakowie. Przyjęto 

ustalenie, że problemy, które zostały mu zgłoszone przez członków zespołu zostaną przekazane 

również na piśmie. Pismo zobowiązała się przygotować pani Marzena Garzeł. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 19.40 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                              Przewodniczący  

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

 

                  Szczęsny Filipiak 


